
Zápis z jednání Školské rady Základní školy Třebotov, 

konaného dne 10. října 2023 v 17:00 hodin v ZŠ Třebotov 

Přítomni členové:  

zástupci školy – Václava Makovcová, Mariana Pavlová, Lenka Lipanská 

zástupci zřizovatele – Barbora Liscová, Matěj Král 

zástupci rodičů – Jana Sladká Hyklová, Jana Boštíková, Jiří Kolbaský  

 

Hosté: Jana Hančová,  

Prezenční listina je přílohou zápisu.  

 

PROGRAM:  

1) Zahájení  

2) Schválení výroční zprávy školy 

3) Schválení rodičovského příspěvku 

4) Ranní dopravní situace v bezprostředním okolí školy 

5) Kavárny pro rodiče 

6) Elektronický systém Edupage 

7) Různé 

  

1. Zahájení  

Zasedání Školské rady bylo zahájeno v 17:00. 

 

2. Výroční zpráva 

Školská rada schválila výroční zprávu za školní rok 2022/23. 

 

3. Dobrovolný rodičovský příspěvek 

Školská rada (dále jen ŠR) schválila dobrovolný rodičovský příspěvek ve výši 400,- Kč na 

žáka, v případě 1 a více sourozenců na škole 700,- Kč celkem. 

S dobrovolným rodičovským příspěvkem byli rodiče seznámeni na úvodních třídních 

schůzkách, bylo navrženo připomenutí příspěvku i prostřednictvím systému Edupage. 

 

4. Dopravní situace v okolí školy  

ŠR byla seznámena s výsledky akce Pěšky do školy.  

Byla projednávána dopravní situace v ranních hodinách v bezprostředním okolí školy. 

Dopravní situace je mezi 7:30 – 8:00 nepřehledná, často pro děti nebezpečná. 

 



Zástupci obce řeší parkovací místa v okolí školy a úpravy dopravní situace.  

Zástupci školy zašlou představitelům obce počty pedagogů, kteří se do školy dopravují 

autem. 

S p. Linhartem, architektem na rekonstrukci staré budovy školy, budou řešit zástupci 

obce přístřešek na kola. 

Škola plánuje dlouhodobě motivovat žáky i rodiče k jiné dopravě dětí do školy než 

autem.  

Zástupci obce vytipují parkovací místa, kde by rodiče mohli parkovat auta, než odvedou 

děti do školy.  

Mezi žáky bude provedeno dotazníkové šetření ohledně dopravní situace v okolí školy, 

žáci v rámci tohoto dotazníku dostanou prostor pro nápady na zlepšení dopravní 

situace. 

 

5. Kavárny pro rodiče 

Na základě požadavku rodičů budou kavárny pořádány pokaždé v jiný den. 

Každá kavárna bude mít jiné tematické zaměření. 

Kavárny pro rodiče budou pořádány cca každé 2-3 měsíce. 

 

6. Edupage 

 

Známkování 

Na základě požadavků rodičů a s ohledem na větší přehlednost pro žáky i rodiče škola 

sjednotila systém známkování.  

Žáci jsou hodnoceni známkou 1-5, někteří učitelé stále zachovávají procentuální 

vyjádření, které slouží hlavně jako zpětná vazba pro žáky, jak na tom se svými 

vědomostmi jsou. 

 

Rozšíření systémů Edupage 

Nově je systém Edupage zaveden i v MŠ a ŠD.  

V systému Edupage je vedena celá matrika ZŠ i MŠ. 

Neustále se pracuje na jeho rozšiřování do dalších sfér – plánuje se propojit i 

s docházkou učitelů, se školní jídelnou. 

 

7. Různé 

Seznámení s počátečním a koncovým stavem fondu Amonit a na co byl použit. 

Zástupci obce nabídli příspěvek do fondu Amonit, pokud by v tomto fondu došly 

finance. 

 

 

Jednání ŠR bylo ukončeno v 18:30 

Zapsala: Lenka Lipanská 

 


